
Referat Bestyrelsesmøde d. 4/9-24 kl. 19.00-21.00 

Mødet holdes i Gullandsgården, Gullandsgade 29, 2300 København S.  

Suppleanter er velkomne til at deltage. 

Afbud: Sussi (sol og Smør), Celina (Elverhøj) 

Dagsorden: 

1. Kommentarer til referatet fra sidste møde 

1.1. Forældrerådet i Himmelrum vil gerne beholde deres bus frem til slut maj 2025. 

1.2. Bestyrelsen spørger ind til, om sygefraværsundersøgelse er sat i gang. Det er den ikke. 

 

2. Mødeleder og referent 

Hanne og Helene 

3. Orientering fra klyngeleder  

3.1. Der har været udlånt 2 pædagoger til en institution i klyngen og begge pædagoger har evalueret 

med Hanne. Det har været hårdt, og det har gjort en forskel. 

3.2. sampasning 

Tilmelding på Aula er ikke ordentligt tilpasset. ER der nogen, der ikke forstår appen? Information 

om vigtigheden af at få besked. Skal der laves en guide i, hvordan man tjekker Aula ind som 

sommerferie.   

Gullandsgårdens forældreråd meldte ind, at det ikke havde været rart at være i sampasning i 

Elverhøj. Vi taler ind i muligheden for at personalet kan besøge hinanden inden og få klare planer 

for, hvordan vi griber sampasningen an både ift. personale, indhold m.m. 

 Vi drøftede, om vi skal gøre noget i forhold til at være på forkant på 2025, hvor der har været talt 

om, at sampasningen skal foregå i færre intuitioner end i år. Vi taler om at vente på 

budgetvejledningen 2025. Samtidig informeres om at ledelsen laver en procesplan for 

sampasningen fremover. 

3.3.  sygefravær  

Fraværet startet på 26,3 % på klyngen og i dag er vi på 19,8 i klyngen. Det er målt på et 

gennemsnit. Der er færre langtidssyge meldinger og en del, der er stoppet. 

Som leder skal vi have omsorg for vores medarbejdere, men der skal også tages hensyn til huset. 

Hanne medbringer statistik på næste møde. En fokusereret indsats har en effekt, men hvad, det 

ved vi ikke. Forældrerådet fortæller, det er svært at rykke ved sygefravær. 

Det kunne være at TR kunne kobles på at lave en undersøgelse. Vi taler, om det gode ved at have 

Falck Healthcare. 

 

4. Økonomi – 2. prognose, besparelse på rengøring v. Hanne 

4.1. 3 prognose er der deadline på 23/9-24, det er derfor 2. prognose, vi taler om. Der brugt 2.756.248 

kr. til vikarudgifter- Det virker voldsomt. Ville kan kunne ændre på fravær og vikar ved en større 

indsats til lønninger og goder? 

I 2. prognose har vi 64.000 kr. i plus, men vi mangler fortsat 3 prognose. 



Besparelse rengøring: Effektueret pr. 1/8-24 og det betyder at der bliver vasket gulv om onsdagen. 

Vi vil gerne se, hvad det har af virkning på institutionerne og tager punktet op igen. Kan vi mødes 

om det med de andre forældrebestyrelser og evt. gå fælles ind i det. 

 

5. Nyt fra de enkelte forældreråd – Ikke noget 

 

6. Tilsyn v. Hanne 

6.1. Alle institutioner skal have pædagogiske tilsyn i efteråret. Bestyrelsesmedlemmet fra Multiverset 

taler ind i, at det er superspændende at deltage i tilsynet. 

 

7. Dagtilbudslederuddannelse v. Hanne 

7.1. Tema i Københavns kommune for at sikre større kvalitet i dagtilbud for børn. Det virker til at blive 

spændende.  

 

8. EVT:   

Forældrerådet i Gullandsgården spørger ind til fælles forældremøde med tema på tværs af klyngen. 

Kunne man holde fællesmøde omkring overgangen til skole? 

Til næste bestyrelsesmøde skal alle forældreråd forholde sig til, hvad der kunne være interessant for de 

forskellige forældreråd, hvis vi skal holde noget fælles. 

 

 

 

Næste Møde:  

• Rengøring,Temaer i forvaltningen: trivsel, kapacitet, fastholdelse/rekruttering, 

arb.fællesskaber/indflydelse, kvalitet/specialanalysen v. Hanne 

• Ændre forældrerådsmøder d. 27-11-2024 til et andet tidspunkt pga. bestyrelsesmøde på 

forvaltningen 

• 3. prognose skal med til næste møde 

 

 


